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Beste lezers,

Het Pinksterweekend staat voor de deur, 
daarmee ook een nieuwe editie van het 
Karel Stegeman Toernooi. Mooi om te zien 
dat dit jaar voor de 37e keer de voetballers 
hun weg naar Ruurlo weten te vinden. Een 
prachtige traditie!

De voetballers komen weer uit diverse 
landen: Zweden, Denemarken, Polen, Bel-
gië. En dit jaar ook een team uit Israël. De 
jonge spelers worden altijd warm ontvan-
gen in de Ruurlose gezinnen waar ze in 
het Pinksterweekend logeren. Dat zoveel 
Ruurloërs hier aan meewerken en dat 
veelal al jarenlang doen, is bewonderens-
waardig. Al deze gezinnen dank ik voor 
hun gastvrijheid, waarmee dit toernooi 
kan voortbestaan.
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Het voorwoord van  
de Burgemeester

Ik bezoek dit toernooi altijd met veel ple-
zier. Dit jaar is de grote vraag  of VV Ruurlo 
net als vorig jaar (1-0 winst tegen Vitesse) 
het toernooi weer spectaculair kan ope-
nen. Ik reken op onze mannen in het geel/
zwart. Het is voetbal op hoog niveau en 
er lopen toekomstige grote namen in de 
Europese voetbalcompetities tussen. Dan 
kunnen we zeggen: wij hebben ze ontdekt. 
Op Sportpark ’t Rikkelder.

Alle vrijwilligers bedank ik voor hun inzet 
en betrokkenheid. En ik wens iedereen 
die het toernooi gaat bezoeken een mooi 
sportief weekend tegemoet.

Joost van Oostrum,
Burgemeester
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Na je profcarrière ben je in het voetbal blijven 
hangen. Waar ben je zoal mee bezig en hoe 
zien jouw dagen er uit?

Voetbal is mijn passie en daardoor ben ik in het 
voetballen blijven hangen na mijn profcarrière. 
Ik heb sinds 2013 mijn eigen voetbalschool. Ik 
verzorg trainingen bij clubs en ik geef in alle 
vakanties clinics op campings en daarnaast 
train ik erg veel individueel met spelers van 
alle niveaus. Dit is een mooie afwisseling voor 
me. Verder werk ik momenteel drie dagen bij 
Pelota Academy. Bij Pelota moet je wel een  

Martijn Meerdink
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bepaald instapniveau hebben om deel te kun-
nen nemen. Vind ik ook erg mooi om te doen.

Net als jij zijn jouw zoons Mexx, die bij AZ speelt, 
en Melle (De Graafschap O17) ras-voetballers. 
Welke van deze twee lijkt er, qua voetbal, het 
meest op hun vader? Omschrijf ze eens als 
voetballer.

Mexx en Melle zijn ook erg veel met voetbal-
len bezig. Melle speelt als linksbuiten in de  
017 van De Graafschap. Als voetballer lijkt hij 
meer op papa dan Mexx. Mexx is een echte 
spits met veel beweging en scorend vermo-
gen en is fysiek sterk, een echte nummer 9.  
Het zijn wel twee jongens met verschillende 
persoonlijkheden.

Je zult zowel Mexx als Melle willen volgen tij-
dens hun prestaties bij hun clubs. Lukt dat?

Wij als ouders gaan zoveel mogelijk kijken bij 
zowel Mexx als Melle. We vinden het heerlijk 
om als ouders met andere ouders langs de lijn 
te staan met een bekertje koffie .

In 1994 en 1995 nam Winterswijker Martijn 
Meerdink met De Graafschap aan het KST deel, 
waarna hij zijn profloopbaan in 1998 bij de Su-
perboeren begon. Deze loopbaan voerde hem 
langs AZ en FC Groningen, waarna hij deze in 
het seizoen 2009/10 bij De Graafschap afsloot.

Een hoogtepunt uit zijn indrukwekkende car-
rière is ongetwijfeld zijn eenmalig optreden 
in het Nederlands elftal op 1 maart 2006 in de 
Arena tegen Ecuador. Meerdink vormde samen 
met Kuyt en Robben de voorhoede en hij gaf 
de assist waaruit Kuyt het enige doelpunt van 
de avond scoorde. Ook maakten o.a. Cocu, van 
Bommel, van Bronckhorst en van der Sar deel 
uit van dat Nederlands elftal.

Van de lichting waarmee jij aan het KST deel-
nam hebben alleen Tom Kaak en jij het betaal-
de voetbal gehaald. Dit is wat mager verge-
leken met andere lichtingen. Heb jij daar een 
verklaring voor of is dit toeval?

Dat klopt Tom en ik waren de enigen. Ik denk 
wel dat je soms een beetje geluk moet hebben 
om betaald voetbal te halen en soms heb je 
inderdaad jaren met een wat mindere lichting. 
Jongens zitten er dan wel tegenaan, maar kun-
nen toch net de laatste stap niet zetten om wat 
van redenen dan ook. Vaak wordt dan door een 
speler zelf de handdoek gegooid.

Je hebt bij De Graafschap, AZ en Groningen ge-
speeld. Wat is voor jou gevoel het beste team 
waarin je gespeeld hebt en wie was voor jou de 
beste speler waarmee je hebt samengespeeld 
bij deze clubs?

Ik heb in mijn mooie voetbalcarrière bij 3 mooie 
clubs gespeeld. Bij De Graafschap is het alle-
maal begonnen. Ik heb er als jeugdspeler erg 
veel geleerd en heb uiteindelijk bij mijn jeugd-
liefde het 1e elftal gehaald. Bij De Graafschap 
ben ik als profvoetballer groot geworden en dit 
zal ik ook echt nooit vergeten. FC Groningen 
was ook een mooie club met veel goede spe-
lers en supporters, maar het beste team waarin 
ik gespeeld heb is toch bij AZ. Daar stond een 
prachtig team met erg veel goede spelers. De 
beste speler met wie ik er gespeeld heb is Sho-
ta Arveladze, een geweldenaar als voetballer 
maar ook als mens een topper.

Traditie in Achterhoekse gastvrijheid!
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Halmstads BK, het neemt dit jaar voor de veer-
tiende keer deel. De Zweden waren in de vori-
ge eeuw drie keer in Ruurlo te gast en, na een 
afwezigheid van vijftien jaar, zijn ze vanaf 2014 
onafgebroken van de partij.

Andreas Johansson, die in 1999 met HBK deel-
nam, is dit seizoen, waarin hij 41 is geworden, 
nog steeds actief op het hoogste niveau met 
Halmstads BK. Hij weet zich daarbij omringd 
door negen jonge spelers die deze eeuw aan 
het KST deelnamen, te weten Erik Ahlstrand, 
Alexander Johansson, Pontus Carlsson, Lorent 
Mehmeti, Taulant Parallangaj, Melvin Sjöland, 
Jonathan Svedberg, Leo Hedenberg en Gabriel 
Walentin.

Johansson startte zijn loopbaan in 2002 bij 
Halmstads BK. Medio 2009 vertrok hij naar het 
Duitse VfL Bochum om vervolgens zeven jaar 
voor Norrköping IF uit te komen. Sedert 1 januari 
2019 staat hij weer bij Halmstads BK onder con-
tract, dat eind 2023 afloopt.

Het is lang geleden dat je aan het KST deelnam. 
Herinner je je überhaupt nog iets van je bezoek 
aan onze club?

Ja natuurlijk herinner ik me dat. Het was een 
leuk toernooi. We reisden samen met een ander 
Zweeds team (red: Helsingborgs IF) en hadden 
een leuke tijd in Ruurlo. Mijn teamgenoot en 
vriend en ik “woonden” zo’n 2 tot 3 km van het 
sportpark, dus elke ochtend fietsten we naar de 
wedstrijden. Het was heel bijzonder te ervaren 
hoe goed de mensen van het gastgezin voor 
ons zorgden tijdens het toernooi.

Hoe belangrijk is het spelen van internationale 
toernooien of wedstrijden voor jonge spelers?

Voor de ontwikkeling van jeugdspelers is het 
heel erg belangrijk om ervaringen op te doen in 
wedstrijden tegen sterke internationale tegen-
standers. Hier hebben ze in hun verdere voet-
balleven veel baat bij.

Met uitzondering van 2,5 jaar Bochum heb je 
altijd in Zweden gespeeld. Wat is het verschil 
tussen spelen in de Bundeliga en spelen in 
Zweden?

Het belangrijkste verschil is dat in de Bunde-
sliga alles van een hoger niveau is dan in de 
hoogste divisie in Zweden. Tempo en kwaliteit 
in alles wat je doet, zowel op als buiten het veld.

Vorig jaar ben je met Halmstads BK gepromo-
veerd van de Superettan naar de Allsvenskan.  
Hoe belangrijk is het spelen in de Allsvenskan 
voor de club en vooral voor jonge spelers?

De winnaar     van het KST 2022
Het is grootser en leuker om te spelen in de 
Allsvenskan. Hier doen onze jonge spelers veel 
meer ervaring op en hebben ze meer kans om 
in de picture te komen bij andere clubs en clubs 
in Europa. De kwaliteit is natuurlijk veel hoger 
in de Allsvenskan en in de stadions zorgen de 
supporters voor meer en een betere sfeer.

Aan het einde van dit seizoen loopt je contract 
af. Stop je dan of ga je nog door?

Ik weet het nog niet. Ik bekijk het van jaar tot 
jaar, maar als ik me fysiek goed voel en nog 
steeds gemotiveerd ben, plak ik er waarschijn-
lijk nog een jaar aan vast. We zullen het zien.

Boven (v.l.n.r.):
Jonathan Svedberg, Taulant Parallangaj, Andreas 

Johansson, Alexander Johansson, Gabriel Wallentin
Onder (v.l.n.r.):

Erik Ahlstrand, Leo Hedenberg, Melvin Sjöland,  
Pontus Carlsson, Lorent Mehmeti

Oud-trainer N.E.C. blikt terug

Tussen 1994 en 2008 nam N.E.C. Nijmegen 
twaalf keer aan het KST deel met spelers als 
o.a. Jasper Cillessen, Frank Demouge, Dennis 
Gentenaar, Jeffrey Leiwakabessy, Bram Nuy-
tinck. N.E.C. haalde twee keer, in 1999 en 2000, 
de finale, waarvan de tweede werd verloren van 
De Graafschap en de eerste, na winst op Raith 
Rovers, de enige Nijmeegse toernooizege ople-
verde. Door de jaren heen bestond de N.E.C.-staf 
op het KST uit een vaste groep mensen met als 
hoofdcoach Wim Teunissen. Met hem blikken 
we terug op de bezoeken van N.E.C. aan het KST.

Het is inmiddels 15 jaar geleden dat je aan het 
KST deelnam. Wat is jou terugkijkend hierop het 
meest bijgebleven?

Dit is dat het KST niet alleen op sportief gebied 
een mooie afsluiting van het seizoen was maar 
ook op sociaal gebied. Sportief bood het KST en 
scala aan verschillende speel- en opleidings-
stijlen. De meeste Nederlandse clubs speelden 
vanuit een 1:4:3:3 systeem, de Hollandse school 
met het accent op aanvallend, creatief en initi-
atiefrijk voetbal, daar waar andere (buitenland-
se) trainer-coaches/clubs (vaak) kozen voor 
een wat behoudende speelwijze met het accent 
op het resultaat. Op sociaal gebied was het 
toernooi ook top. De vele vrijwilligers, of het nu 
gastgezinnen, de begeleiders  of de toernooior-
ganisatie betrof, alles stond in teken om het de 
ploegen enorm naar hun zin te maken. Dat al-
leen al verdient een groot compliment.
 
Hoe gaat het met de mannen van jouw vaste 
staf uit die tijd? Spreek of zie je ze nog wel eens?

De stafleden, Wout Vogel, Ernst Gentenaar, Ton-
nie Reinders en Jan van Riswick werden onze 
vrienden. We gingen ook buiten het voetbal met 
elkaar om. Zo ben ik samen met Ernst Gente-
naar en zijn toenmalige vrouw op vakantie ge-
weest en spraken we regelmatig met elkaar af 
voor een gezellig samenzijn. Het contact is door 
(privé)omstandigheden helaas wat minder ge-
worden. Ik heb nog steeds contact met Jan van 
Riswick, onze (top)verzorger van destijds. 

Zoals elk team hadden jullie in Ruurlo teambe-

geleiders tot je beschikking. Weet je nog wie en 
was je tevreden over hen?

Of ik dat nog weet. Jan (red.: Hendriksen) en 
“Ollie” (red.: Edwin Oltvoort) waren onze eerste 
begeleiders. Later verving Marcel (red.: Hen-
driks) Jan. Topgasten met een geweldige (dro-
ge) humor. Daar denk ik nog vaak aan terug. 
Dat zegt genoeg. “Ollie” was vooral de aanjager, 
maar Jan en Marcel konden er ook wat van. Ze 
zouden volle zalen trekken als ze op tournee 
zouden gaan. Dan zou ik zeker een paar keer 
gaan kijken. Zelf betalen natuurlijk, want ik zie 
ze mij geen vrijkaartje geven. “Ollie” moest mij 
vaak “hebben”. Op dat gebied was hij absoluut 
topscorer, die voorzetjes van Jan en Marcel 
probleemloos inkopte. Toch heb ik hem ooit op 
de meeting op zondagavond van repliek ge-
diend….. Dat was de enige keer dat “Ollie” van 
scoren werd afgehouden.

Hoe zag jouw sportieve loopbaan er uit in de 
periode tussen het KST en jouw recente job bij 
De Treffers?

Na een intensieve periode als jeugd- en 
keeperstrainer bij NEC heb ik een jaartje rustig 
aan gedaan en heb ik bij een sponsor van NEC 
een jeugdteam getraind. Ook heb een gewel-
dige tijd gehad in Japan waar ik een paar we-
ken gasttrainingen gegeven heb aan Noor-Ko-
reaanse Highschool- en University kids.  
 
Daarna heb ik enkele jaren bij de senioren ge-
werkt, maar het jeugdvoetbal, lees de (jeugd)
opleiding trok mij toch veel meer. De laatste 
jaren dus als jeugdtrainer en hoofd opleidin-
gen bij De Treffers uit Groesbeek. Ik ben inmid-
dels al een tijdje gestopt bij De Treffers en doe 
momenteel niets meer in het voetbal. Dat had 
meerdere oorzaken. Het voetbal, als voetballer, 
trainer-coach en hoofd jeugdopleiding, gaf mij 
altijd plezier en energie. 
 
Als dat gevoel er niet meer is en het gaat te-
genstaan dan is stoppen de enige remedie. We 
besteden onze tijd nu aan ons klein jachtje 
“Crazy Diamond”. We zijn er in de weekenden 
te vinden en hopen in de vakantie een tocht-

je te maken door Nederland en België, samen 
met onze Franse Bulldogs Bennie en Bobbie. Tot 
mijn grote spijt kwamen de namen Jan en Ollie 
niet door de “ballotagecommissie”. 

Ik koester de mooie tijd in de voetballerij. Het 
heeft mij veel gebracht en kijk er op een gewel-
dige manier op terug. Teveel om op te noemen 
of ik moet nog een paar bladzijden de ruimte 
krijgen.    

Je bent lang in het jeugdvoetbal werkzaam ge-
weest. Wat waren de grootste veranderingen in 
deze periode?

Het voetbal is in al zijn facetten professione-
ler geworden. Bij De Treffers heb ik getracht 
de leegten die ik als speler en trainer onder-
vond in de voetbalopleiding te vullen door 
meer aandacht te besteden aan de specifieke 
technische vaardigheden vanuit de positie. 
Welke tactische en (vooral) technische vaar-
digheden worden er gevraagd in de positie in 
het elftal. Bij een flankspeler heb je het dan 
bijvoorbeeld over de verschillende passeerac-
ties, de aan- en meeneemactie in de beweging, 
een goede voorzet, de afronding etc., bij een 
centrale verdediger over de inspeelpass, de 
strakke cross-pass, de eerste aanname etc. . .  

Eén trainingsavond bestond uit dit onderdeel. Ik 
had het idee om ook 1e elftal spelers hierin een 
rol te geven door een soort wekelijkse Master 
-Class training. Tips en tricks van spelers op 
hoog niveau.             
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In 2016 eindigde het Tsjechische 1.FC Slovácko 
als vijfde op het Karel Stegeman Toernooi.  
Hun opvallendste speler, Piteu Crouz, scoorde 
zes keer en werd topscorer dat jaar. De toen 19- 
jarige Crouz was kort daarvoor overgekomen 
van Leeds United U18. Crouz speelde het sei-
zoen 2016/17 voor het B-team van 1.FC Slovácko 
en is nu actief voor Ossett United FC, dat na  
zijn terugkeer naar Engeland, inmiddels zijn  
zevende club is.

Kameroener topsorer op KST 2016

Heb je altijd in Engeland gewoond en waar heb 
je voor je periode bij Leeds United gespeeld? 

Ik ben geboren in Kameroen en op zeer jonge 
leeftijd naar Engeland verhuisd. Ik begon als 
11-jarige met voetballen bij Whinmoor Juniors 
U13 en scoorde 63 doelpunten in 18 wedstrijden. 
Het volgende seizoen verhuisde ik naar Wortley 
Boys U13, zodat ik in hetzelfde team kon spelen 
als mijn schoolvrienden, en daar ging alles heel 
snel. Na een paar wedstrijden werd ik gescout 
voor de schoolboys van Leeds en een paar we-
ken later wilden Leeds United en Manchester 
United me contracteren. Ik koos voor Leeds 
United omdat mijn beste vriend daar speelde, 
waardoor het makkelijker om naar de training 
te gaan. Ook boden ze me een langer contract.

Hoe is het tot een overstap van Leeds United 
naar 1.FC Slovácko gekomen?  

Ik kreeg geen professioneel contract aange-
boden aan het einde van mijn periode bij U18. 
Ik schrok daar erg van en was zeer verrast, 
omdat het heel goed met me ging en ik de 
hele tijd daar met de oudere spelers speel-
de. Een van mijn vrienden, die het jaar ervoor 
ook door Leeds was afgewezen, speelde in het 
buitenland en vertelde me dat hij een agent 
had die me een proefperiode in Slowakije, bij 
AS Trencin, kon bezorgen. Ik besloot te gaan 
omdat ik wat gestrest was en het gevoel had 
dat ik met een nieuwe start in het buitenland 
mijn carrière weer kon opbouwen. Toen ik daar 
aankwam, werd ik een paar dagen getest. Dit 
ging goed, maar mijn zaakwaarnemer dacht 
dat de Tsjechische competitie beter voor me 

was, dus ging ik naar 1.FC Slovácko. Ook daar 
werd ik een paar dagen getest en men bood me 
een 3-jarige opleiding met een contract aan. 

Wat is jou van jouw deelname aan het KST het 
meest bijgebleven?
 
Wat ik me het meest herinner van het toernooi 
is het winnen van de trofee voor de topscorer. 
Ik deed het dat toernooi heel goed en speel-

de tegen een aantal hele goede tegenstanders. 
Ik herinner me ook dat de gastouders waar we 
een paar dagen verbleven ontzetten aardig 
voor ons waren.

Heb je in je seizoen bij 1.FC Slovácko B kansen 
gehad om door te stoten naar het A-team?
 
Mijn periode bij Slovácko begon heel goed. Het 
plan was dat ik zou starten in het jeugdteam 
en dan het tweede deel van het seizoen bij het 
eerste team zou aansluiten. Bij de start van 
het tweede deel van het seizoen zat ik echter 
nog steeds bij het jeugdteam. Ik vroeg dus mijn 
zaakwaarnemer waarom. Hij zei dat de club  
in financiële moeilijkheden verkeerde, waar-
door ik de stap naar het eerste team niet kon 
maken. Dit was erg frustrerend omdat ik een 
paar keer meegetraind had met het eerste elf-

tal en voelde dat ik klaar was voor een stap 
omhoog. Uiteindelijk heb ik mijn contract bij 
Slovácko tijdens het tweede seizoen opgezegd 
mede omdat de club een nieuwe manager  
had die niet echt geïnteresseerd was in mijn 
vooruitgang en mijn promotie.
 
Na jouw terugkeer naar Engeland heb je voor-
al bij clubs van een lager niveau gespeeld.  
Hoe verklaar je dat?
 
Ik kwam halverwege het seizoen terug naar  
Engeland en had geen connecties, waardoor 
het erg moeilijk was om een professioneel 
team te vinden. Ik had geen zaakwaarnemer 
of iemand om me te helpen een proefperiode 
bij een profclub te krijgen, dus sloot ik me aan  
bij het semiprofessionele team van mijn vrien-
den om het seizoen af te sluiten, maar ben 
sindsdien op dit niveau blijven steken.

Voor je begin dit jaar bij Ossett United tekende 
was je een tijd geblesseerd. Ben je nu geheel 
blessurevrij en zien we jou nog eens op een  
hoger niveau terug?
 
Ik heb vorig jaar in januari een hele zware 
blessure gehad. Ik heb mijn achillespees ge-
scheurd, de ergste blessure die ik ooit in mijn 
carrière heb opgelopen. Ik ben nu blessurevrij, 
maar bouw nog steeds aan mijn conditie en 
scherpte. Ik ben in de periode dat ik gebles-
seerd was ook andere dingen gaan doen, zoals 
coaching. Ik coach nu ook voor Leeds United, 
maar ja, je weet maar nooit, hopelijk ben ik zo 
snel mogelijk weer volledig fit en krijg ik nog 
een kans in het profvoetbal.

JoeriSprukkelhorst
Metsel en Klussenbedrijf

nieuwbouw - verbouw
onderhoud - renovatie

www.joerisprukkelhorst.nl
06 – 52 57 90 51   RUURLO
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DeSign R Graphix staat ook voor U klaar om o.a. 
uw logo, complete huisstijl, brochure of een advertentie 
te ontwerpen of te restylen. 

Graag geef ik u tips voor een goede drukkerij. 
Voor elke opdracht ga ik graag in gesprek waarbij 
U uw wensen kenbaar kunt maken.

Voor gecompliceerde grafische opdrachten werk ik samen 
met SKYMACK unit, het bedrijf hee� meer expertise 
met o.a. digitale vormgeving. Ik breng u gaarne in contact.

Roy All Photography, verzorgt diverse fotografie 
opdrachten. R.A.P. beschikt over professionele camera 
uitrusting [Canon 6D] en belichting apperatuur.

DeSign R Graphix verzorgt uw grafische opdracht 
tegen een aantrekkelijke prijs

Roy Manuhutu
r.manuhutu@upcmail .nl
06 3169 8448
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Oranjevereniging Ruurlo is direct na de bevrijding op 
23 juli 1945 opgericht en al jaren één van de grootste 
Oranjeverenigingen van Nederland. De Oranjevereni-
ging organiseert een aantal activiteiten waaronder 
Koningsdag en het jaarlijkse Septemberfeest “Reurle 
Neugt Oe”. Vrijwilligers zijn dè drijfveren van beide 
evenementen, net als bij het Karel Stegeman toer-
nooi en de vele andere evenementen in ons mooie 
dorp Ruurlo. 

Ieder jaar weer zetten gastgezinnen vrijwillig de 
deur open voor voetballers uit diverse landen, in 
ruil voor een gezellig Pinksterweekend op en rond 
de velden van VV Ruurlo. Een weekend lang zijn de 
voetballers, de organisatie en de gastgezinnen één 
grote familie. En zodra de voetballers op maandag-
avond worden uitgezwaaid, waarbij de kids van de 
gastgezinnen geregeld tranen in de ogen hebben, 
nemen ook de gastgezinnen afscheid van elkaar en 
roepen dan vaak en welgemeend “tot volgend jaar”. 

Deze saamhorigheid en tomeloze inzet van vele 
vrijwilligers is òòk de kracht van de Oranjevereni-
ging. De samenwerking met o.a stichting de Weide, 
stichting Kermis, Ondernemers en de gemeente Ber-
kelland resulteert in een gezellige Koningsdag en 
dorpsfeest in september. Maar ook namen op 14 april 
j.l. 30 teams deel aan onze Dorpskwis, waarbij zij bij 
verschillende uiteenlopende opdrachten streden om 
de ‘hoogste eer’ van Ruurlo. 

De jaarlijks feesten van de Oranjevereniging Ruurlo 
Koningsnacht en -dag vindt plaats op en rond het 
Kerkplein, de entree is gratis en iedereen is welkom. 
Zo is er een kleedjesmarkt voor de allerkleinsten, zijn 
er diverse jeugdoptredens in het dorp en is er een 
bingo in de Dorpskerk. Afgelopen Koningsdag werd 
de eerste snack- en bierrun georganiseerd. Een se-
mi-sportief evenement waarbij de Ruurloërs zo snel 
mogelijk 700 meter moesten afleggen en verschil-
lende hindernissen voor de nodige hilariteit zorgden
Het Septemberfeest “Reurle Neugt Oe” vindt plaats 
in het weekend van de 2e vrijdag van september en 
sinds een paar jaar gezamenlijk op de Blikmanswei-
de. Het gehele dorp viert 4 dagen feest en dat begint 
vaak al een week van tevoren tijdens het neerzetten 
van de straatversiering voor de verlichtingsroute De 
feesten beginnen op donderdagavond met de ver-
lichtingsroute en een Reurlse avond: veur Reurlsen 

deur Reurlsen. Muzikale talenten uit het dorp 
verzorgen deze avond de muziek en vele avon-
den oefenen gaan hieraan vooraf. Het Ruurlose 
Scholenfeest start op vrijdagochtend in de tent 
met spelletjes, theater en muziek. En in de mid-
dag is het terug in de tijd met muziek van vroe-
ger tijdens de ouderenmiddag. De zaterdag en 
zondag staan in het teken van de allegorische 
optocht, de interdorpspelen en de volksspelen, 
waarbij de mannen en vrouwen strijden om de 
titels Schutterskoning en koningin tijdens het 
vogelschieten en vogelgooien.

Trots op de vrijwilligers  
Al deze activiteiten kunnen we alleen maar 
organiseren door de vele vrijwilligers van de 
Oranjevereniging. Wij hebben een duidelijke 
structuur, bestaande uit een bestuur met daar-
onder allemaal verschillende commissies, elk 
verantwoordelijk voor een specifiek onderdeel. 
Door regelmatig te wisselen van leden en/of  
te rouleren binnen de commissies bevorderen 
we de creativiteit en blijven we scherp op de-
tails. Naast de verschillende commissieleden 
hebben we ook een groot aantal vrijwilligers 
die ons tijdens een evenement helpen om 
bijvoorbeeld het bingorad te draaien, de tijds-

waarneming te doen, te jureren tijdens de in-
terdorpsspelen of helpen op- en afbouwen bij 
een evenement. Dus geen vergaderingen bij-
wonen of plannen maken maar een middag be-
schikbaar zijn voor en bij een activiteit. Op deze 
manier kan iedereen een steentje bijdragen op 
een manier die bij hem/haar past. Voor de Oran-
jevereniging is elke bijdrage even waardevol en 
vele handen maken licht werk.

Alle vrijwilligers zijn belangrijk.
Als Oranjevereniging Ruurlo zijn we trots op 
al onze vrijwilligers en op al die andere vrij-
willigers van de Ruurlose evenementen. Maar 
er zijn een paar groepen die altijd op de ach-
tergrond aanwezig zijn en zonder deze groep 
vrijwilligers is geen evenement mogelijk: de 
EHBO en onze vrijwillige brandweer. Of we nu 
een weekend voetballen, feestvieren bij Reur-
pop, rondstruinen op de jaarlijkse braderie, de 
trekkers tijdens de trekkertrek bewonderen, 
Glühwein drinken tijdens de winterdag, strijden 
tijdens de zeskamp op het September feest of 
op jacht zijn naar koopjes op de kleedjesmarkt, 
zonder deze vrijwilligers gebeurt er weinig. De 
EHBO zorgt voor al onze vrijwilligers en bezoe-
kers op momenten dat dat nodig is en onze 
Brandweer staat stand-by.

Naoberschap in Ruurlo
Deze saamhorigheid en samenwerking is ken-
merkend voor Ruurlo, en waarschijnlijk voor 
de gehele Achterhoek. Veel inwoners jong en 
oud ‘doen iets’ voor het mooie Reurle, wat de 
leefbaarheid in ons dorp ten goede komt. Als 
je dan als buitenstaander vraagt “waarom help 
je?”, halen veel mensen hun schouders op “dat 
doen we gewoon”. En daar komt de nuchtere 
Achterhoeker boven die zo zijn vrijwillige tijd 
beschikbaar stelt en bijdraagt aan de leefom-
geving waardoor Ruurlo een fijne plek is om te 
wonen en te zijn. Wij noemen dit Naoberschap!

Wij zijn er trots op dat ook zo’n geweldig in-
ternationaal voetbaltoernooi onderdeel is van 
onze gemeenschap. Gastgezinnen, vrijwilligers, 
bestuur en voetballers: wij wensen jullie we-
derom een super gezellig en sportief KST.

Vrijwilligers brengen naoberschap tot leven in Ruurlo
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De 28-jarige Kristoffer Normann Hansen nam 
in 2011 en 2012 met Sandefjord Fotbal aan het 
KST deel. Hij speelde vier keer voor Noorwegen 
U16, drie keer voor het nationale U21-team en 
kwam in Noorwegen uit voor Sandefjord Fotbal, 
Fram Larvik, Sarpsborg 08 en Ullensaker/Kisa, 
voordat hij in januari 2022 een contract tekende 
bij het Poolse Widzew Lódz, dat vorig jaar op 
het KST debuteerde en ook dit toernooi van de 
partij is.
 
Hoe kijk je terug op jouw deelnames aan het KST?

Ik was 15 en had net mijn eerste profcontract 
getekend bij Sandefjord Fotball, maakte deel uit 
van het A-team, maar mocht mee naar het KST.
Laat ik beginnen te zeggen dat ik goede herin-
neringen heb aan dit toernooi, vooral vanwe-
ge de sfeer en de cultuur in Ruurlo. De manier 
waarop we werden ontvangen en de families 
die geweldig voor ons zorgden. Mijn broer, die 
nu bij Almere City speelt, en mijn vader kwa-
men supporteren en ook zij werden met open 
armen ontvangen en onmiddellijk betrokken bij 
alle sociale activiteiten. Ik heb een fantastische 
herinnering aan de grote BBQ met alle families 
en spelers. Ik ben echt dankbaar voor de erva-
ringen die ik heb opgedaan tijdens mijn deelna-
mes aan dit toernooi.

Heb je nog contacten met spelers en/of  
begeleiders uit die tijd?

In de periode bij Sandefjord U21 speelde met 
een geweldige vriendengroep. We zijn nog 
steeds bevriend. Ook ben ik dank verschuldigd 
aan alle coaches en mensen in de club, die me 
hebben geholpen op de reis om de voetballer te 
worden die ik nu ben. Ronny Holmedal, Petter 
Olsen en Shaun Constable  waren mijn coaches 
toen ik opgroeide. Zij betekenen tot op de dag 
van vandaag nog steeds veel voor me. En een 
van de beste herinneringen die ik heb met deze 
groep is toch dit toernooi.

Van 2011 tot 2022 speelde je in Noorwegen. 
Waarom ben je naar het buitenland gegaan  
en hoe ben je in Polen terecht gekomen?

Ik verliet Sandefjord Fotball in 2017 en keerde 
er voor aanvang van het seizoen 2020 terug. In 
2021 speelde ik een geweldig seizoen en voelde 
dat de tijd rijp was om naar het buitenland te 
gaan en iets nieuws te ervaren. In de winterse 
transferperiode had ik veel opties, maar uitein-
delijk ging ik naar Widzew Lodz. Hier waren twee 
belangrijke redenen voor, ten eerste vanwege 
de fans en de geschiedenis van de club en ten 
tweede het gevoel dat ik door de club werd ge-
zocht. Bijna elke thuiswedstrijd zit het stadion 
vol met maximaal 18.000 mensen. De sfeer van 
de supporters is uniek in Polen, maar vooral bij 
die van ons. Widzew Lodz is één van de grootste 
clubs in Polen en ik ben dankbaar dat ik voor 
deze club en voor deze supporters mag spelen. 
Ook heeft de club veel potentie om weer één 
van de grootste Poolse teams te worden.

Op het moment dat je tekende speelde Widzew op 
het tweede niveau. Was je gebleven als de club 
afgelopen zomer niet gepromoveerd zou zijn?

Van Sandefjord Fotball naar Widzew Lodz
Ik kwam halverwege het seizoen naar Wid-  
zew en het team streed om de eerste plaats. Ik 
had aanbiedingen van Ekstraklasa-clubs, maar 
koos ervoor om voor Widzew te tekenen van-
wege de potentie van de club. Ik tekende een 
contract voor een half jaar met een optie voor 
nog twee jaar bij promotie naar de Ekstraklasa.
De dag dat we met Widzew Lodz naar de Ekstra-
klasa promoveerden is een ervaring die ik me 
de rest van mijn leven zal  herinneren. Een ge-
beurtenis waar club en supporters al 7 jaar naar 
hadden uitgekeken.

Widzew Lódz is een club met een rijke historie. 
Waar heb jij dit zoal aan gemerkt?

Historisch gezien is Widzew één van de groot-
ste clubs in Polen. Ik voelde meteen de druk 
van het spelen voor een grote club en de ver-
antwoordelijkheid om hun embleem te dragen. 
Voetbal betekent veel voor de mensen in en 

rond deze club en de geschiedenis van de club 
voel je aan alles.

Je jongere broer Kornelius tekende in januari bij 
Almere City FC. Ik neem aan dat jullie contact 
hebben. Hoe bevalt het hem in ons land?

Mijn broer en ik hebben elke dag contact.  
Ik denk dat beiden kunnen zeggen dat we veel 
baat hebben gehad bij het hebben van elkaar 
als broers. Tijdens onze jeugd hebben we da-
gelijks vele uren samen gevoetbald. Ik denk  
dat Kornelius de perfecte stap voor zijn ont-
wikkeling heeft gezet door naar Almere City  
te gaan en ik denk dat hij dit ook zo voelt.  
Het is een manier van voetballen die perfect 
bij hem past en ik weet zeker dat hij het goed 
gaat doen in Almere. Hij vertelde me dat hij  
heel goed is ontvangen en houdt erg van het 
land en de cultuur.
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OUD NIEUWS
Uit het Archief  - VFB LUBECK -

In deze rubriek kijken we terug naar 
een club of gebeurtenis uit de begin-
jaren van ons toernooi. Dit jaar naar 
het Duitse VfB Lübeck, dat deelnam 
aan het eerste toernooi in 1985 en 
vervolgens ook in de jaren erna tot en 
met 1991 een welgeziene gast op ons 
toernooi was. 
 
In 1989 waren de Noord-Duitsers niet 
van de partij en in de overige zes ja-
ren eindigde VfB Lübeck drie keer als 
zevende, één keer als zesde en als 
vierde en werd in 1988 de enige po-
diumplek behaald. VfB eindigde dat 
jaar achter DSC Wanne-Eickel en KFC 
Verbroedering Geel op de derde plaats 
door Sjørring Boldklub in de kleine fi-
nale te verslaan.

In de periode dat VfB Lübeck aan ons 
toernooi deelnam zijn twee keer de-
legaties van VV Ruurlo naar Lübeck 
getogen om er een tegenbezoek af te 
leggen. Zowel de selectie van Ruur-

lo 1 en 2 als die van Ruurlo 3 en 4 hebben in 
verschillende jaren met een bus een trip naar 
Lübeck gemaakt om er een paar wedstrijden te 
spelen en om er met hun partners een uiterst 
gezellig weekend te hebben. Er gaan geruchten 
dat met verhalen over gebeurtenissen tijdens 
deze bezoeken een magazine gevuld zou kun-
nen worden.

De club, een arbeidersclub, werd in 1919 op-
gericht als BV Vorwärts 1919 Lübeck. Nadat het 
Duitse  voetbal onder impuls van het Derde Rijk 
in 1933 werd gereorganiseerd werd de club ver-
boden door Adolf Hitler en vervolgens opgehe-
ven. Na de Tweede Wereldoorlog werd de club 
heropgericht onder de naam VfB Lübeck.
  
Spelers van de politieclub SV Polizei Lübeck, 
welke door de Britse bezetter verboden werd, 
sloten zich bij VfB aan. VfB speelde in totaal ne-
gen seizoenen in de Oberliga Nord, één van de 
toentertijd 5 hoogste speelklassen. Na de op-
richting van de Bundesliga in 1963 werden de 
Lübeckers in de Regionalliga Nord ingedeeld en 
speelde daar 11 seizoenen tot 1974. De 5 Regi-

In 1985, het eerste Karel Stegeman Toer-
nooi, speelde bij VfB Lübeck, Carsten Kober   
11-10-1967, mee. 

Onmiddellijk na het toernooi maakte Kober 
de overstap naar Hamburger SV, waar hij via 
het U19 team en het Amateurteam in 1987 
in de Bundesliga terecht kwam. Van 1987 tot 
1996 speelde Kober 223 wedstrijden voor HSV, 
alvorens hij naar Hertha BSC Vertrok. Na één 
seizoen Hertha en nog één seizoen VfL Osna-
brück beëindigde Kober, die zeven interlands 
voor Duitsland U21 speelde, in 1998 zijn loop-
baan. Een hardnekkige heupblessure lag 
hieraan ten grondslag.

Na diverse functies in meerdere sporten is 
Kober nu voorzitter van SC Vorwärts-Wacker 
’04 uit Hamburg-Billstedt. Een enorm grote 
omni-vereniging met voetbal, badminton, 
boksen, damesvoetbal, zaalvoetbal, gym-
nastiek, kungfu, fanfare en tafeltennis.

onalliga’s werden vervolgens vervangen 
door twee 2. Bundesliga’s waardoor er een 
aantal clubs, waaronder VfB Lübeck, naar 
het 3e niveau moesten degraderen. 

Het zou meer dan twee decennia duren tot 
de club terugkeerde naar de 2e klasse. Na 
twee jaar degradeerde men opnieuw en 
wist men na vijf seizoenen terug te ke-
ren....opnieuw voor twee jaar. Sinds 2004, 
het jaar waarin de club doordrong tot de 
halve finale van de DFB-Pokal en het ver-
slagen werd door Werder Bremen, speelt 
VfB Lübeck in de Regionalliga (4e niveau). 
In 2013 ging de club failliet en moest van 
start in de Schleswig-Holstein-Liga. Lübeck 
werd echter meteen kampioen en keerde 
terug naar de Regionalliga, waarin het dit 
seizoen een prominente rol speelt en ge-
promoveerd is naar de 3. Bundesliga.

VfB Lübeck speelt haar thuiswedstrijden in 
het Stadion An der Lohmühle. Na de sloop 
van de oude sta-tribunes en de bouw van 
de nieuwe hoofdtribune in 1996 heeft het 
stadion een capaciteit van 17.849 zitplaat-
sen, waarvan ongeveer 4.400 overdekt. VfB 
Lübeck is een omni-vereniging met meer 
dan 1200 leden. Naast voetbal biedt de 
club haar leden tafeltennis, handbal en 
damesgymnastiek aan.

De Hanzestad Lübeck ligt aan de mon-
ding van de Trave in de Duitse deelstaat 
Sleeswijk-Holstein. De stad telt een kleine 
220.000 inwoners. De historische binnen-
stad met haar talloze monumenten is een 
grote toeristische trekpleister. Het voor-
naamste kerkelijke gebouw is de Marien-
kirche, hoogtepunt van de zogenaamde 
baksteen-gotiek. 
 
De vestingstad bezit nog twee van de 
drie stadspoorten (het Holstentor en 
het Burgtor) en resten van de stads-
muur. Een belangrijke referentie naar het 
Hanzeverleden van de stad zijn de Sal-
zspeicher, de grote magazijnen waar de 
stad zijn zoutvoorraad opsloeg alvorens  
deze naar de andere steden van de Hanze 
te verschepen.

Carsten Kober
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Textieldruk
www.textieldrukruurlo.nl

WAT TE  BEDRUKKEN?

Koningskoppel
Oet, Zonnedael en Snuitje; de bijnamen voor voetballers van VV Ruurlo zijn talrijk. Er gaat een wereld aan anekdotes en  

betekenissen achter schuil. De grootmeester van de aliassen in Ruurlo is Daan Schurink, die verzint voor iedereen een passend 
pseudoniem. Voor mij bedacht hij ‘Maldini’ of simpelweg ‘Paolo’. Dat had slechter gekund. Het is nu moeilijk voor te stellen,  

maar ruim twintig jaar geleden waren de uiterlijke overeenkomsten treffend. 

Op een zeker moment kreeg ik foto’s doorge-
stuurd waarop ik op een hoekbank zat in een 
voor mij verder onbekend interieur. Geen flauw 
idee waar het was. Ik hield het erop dat de af-
beeldingen waren gemaakt tijdens een of ander 
wild weekend waarvan de afloop mistig was. 
Het bleef knagen. Dagen later vergrootte ik tus-
sen duim en wijsvinger nog maar eens de foto’s. 
Plots werd het duidelijk: niet ik, maar mijn Mi-
lanese dubbelganger zat op de beige bank. De 
wonderlijke werking van de geest.

Aliassen scheppen een eigen universum met 
eigen regels. Het is soms balanceren op een 
dun koord tussen elkaar blindelings weten te 
vinden en totaal onbegrip. Ik herinner me een 
wedstrijd op veld 2 waarin Götte een pass gaf 
en de naam noemde van degene voor wie de 
bal bedoeld was: “Toon.” Binneman pikte de 
bal op en Götte bitste: “I-j heet toch gin Toon 
of wal.” Het beoogde aanspeelpunt riposteerde: 
“Maar ik eigenlijk ook niet.” 

November vorig jaar werd bekend dat FC Gro-
ningen in Ruurlo debuteert. Hebben wij weer: 
hengelen we de U18-jeugd van een eredivisi-
onist binnen, degradeert het vlaggenschip. De 
Trots van het Noorden. Maar goed, FC Groningen 
dus, dan denk ik vooral aan Milko Djurovski en 
Hennie Meijer. Koningskoppel in het Oosterpark. 
De Rookmagiër en de Kont. 

Ik heb Meijer later nog zien voetballen op De 
Vijverberg. Er was meer Hennie bijgekomen, 

meer dan ooit deed hij zijn bijnaam eer aan. Als 
hij met z’n rug richting doel aannam, lanceerde 
hij z’n vaste bewaker steevast een meter of vijf.
Een achterwerk met een omvang waarmee de 
confectie-industrie geen raad wist. De mare wil 
dat ze in Doetinchem twee broekjes aan elkaar 
hebben staan naaien om Hennie Meijer in het 
tenue van De Graafschap te kunnen hijsen.

Terug naar Grunn. Djurovski kwam in 1990 over 
van Partizan Belgrado. De Macedoniër – lang 
haar, baardje – was een speler van uitzonder-
lijke klasse en een bezienswaardigheid voor 
stadjers en provincialen. Voor de aftrap een  
filtersigaret uitdrukken en dan schitteren; of 
niet, want Djurovski was een archetypische 
momentenvoetballer.

Het eerste eredivisieseizoen van de Rookmagiër 
was memorabel. Onder coach Hans Westerhof 
deden de noordelingen een gooi naar de lands-
titel. Ze zetten de aanval in op PSV en Ajax. De 
shirtjes FC Groningen landskampioen 1990/1991 
waren al gedrukt. De schaal ging uiteindelijk 
naar Eindhoven, Ajax werd op doelsaldo – twee 
doelpunten verschil – verslagen. De Noorderlin-
gen werden dat seizoen derde in de eredivisie. 
De beste prestatie ooit. Een schril contrast met 
de prestaties in de huidige voetbaljaargang. 
Drieëntwintig seizoenen op het hoogste niveau: 
het zal wennen zijn, een eredivisie zonder FC 
Groningen.

Hoe dan ook, het is een bijzonder seizoen. Daar 

waar FC Groningen afdaalt, bestormt Feyenoord 
de hemel. Ik heb ze nog nooit zo goed en aan-
trekkelijk zien voetballen als dit jaar. Er is een 
streep gezet onder de Sven-van-Beek-jaren. De 
verdediger uit Gouda scoorde maar liefst zes 
keer, in eigen doel. Elke amateurvoetballer is 
ooit een Sven van Beek geweest. Wie anders 
beweert die liegt. Somtijds denk ik aan een uit-
wedstrijd bij Grol, de club die in 1986 het Karel 
Stegeman Toernooi won. 

De spits van de Groenloërs executeerde onze 
keeper. Op anderhalve meter afstand schoot hij 
hem vol in de edele delen. De bal kwam via de 
zak van René terug uit de doelmond, die kon 
ik mooi volleren richting achterlijn. Een corner 
zou het gevaar tijdelijk neutraliseren. Konden 
we even reorganiseren. Ik raakte de bal lekker, 
vol op de wreef en op zichzelf zuiver.

Zoals zo vaak op noppen strandden goede be-
doelingen in de uitvoering. Mokerhard sloeg de 
bal in de kruising. Iedereen schoot in de lach. 
Behalve René, die heeft zes weken bloed ge-
plast. Zittend. Na afloop was het feest voor de 
Grolsen. Ik moet heel eerlijk zeggen: ik ben nog 
nooit zo hartelijk onthaald in een vijandelijke 
kantine. Ik werd op vriendschappelijke wijze op 
de rug geslagen en iedereen kende mijn naam.
Soms, als het heel hard onweert, denk ik aan 
dat eigen doelpunt, dan hoor ik René in de verte 
vloeken…

Hugo Kamperman
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Flynth stimuleert ondernemers om het 
maximale te halen uit hun ondernemerschap.

We voorzien hen vroegtijdig van de juiste cijfers en geven daar het beste advies bij, gericht op de toekomst. 
Flynth opereert nationaal en is Nederlands’ grootste adviseur en accountant voor het midden- en kleinbedrijf. 
Onze diepgaande branchekennis leidt tot vernieuwende inzichten en praktisch perspectief. Flynth is er voor de 
ondernemer én de onderneming in alle levensfasen. www.flynth.nl 

Flynth. Het beste advies dat we je kunnen geven.
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Vebego Groen 
voor een groene 
en gezonde 
leefomgeving 
waarin iedereen 
meedoet

Ook dit jaar bezoekt het campagneteam 
van BOB-sport op maandag het Karel Stege-
man Toernooi om aandacht te vragen voor de 
BOB-afspraak en nuchtere bestuurders te be-
lonen. 

Het gaat als volgt in zijn werk. Tijdens een 
‘hit&run’-actie stormt het campagneteam het 
complex op en gaat op zoek naar de BOB. Zo-
dra de BOB is gevonden wordt er aandacht ge-
vraagd voor het maken van de BOB-afspraak. 
Bezoekers die de BOB zijn kunnen een blaas-
test doen. Zijn ze nuchter? Dan krijgen ze een 
beloning en mogen ze meedoen aan het BOB-
spel waarbij leuke prijzen zijn te winnen. 

Het doel van deze actie is het verminderen van 
het aantal bezoekers dat na bezoek aan een 
club, wedstrijd of toernooi onder invloed van 
alcohol aan het verkeer deelneemt.

Het is ook tijdens het toernooi voor kinderen 
onder de 18 jaar niet toegestaan om alcoholi-
sche dranken te halen en/of nuttigen. Indachtig 
de NIX18-campagne, een initiatief van het mi-
nisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
en een groot aantal partners, willen wij hierop 
toezien. Mede hierdoor is het uitsluitend toege-
staan alcoholische dranken te nuttigen in het 
clublokaal of op het verruimde terras. 

KST en alcohol

18
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BALSPONSOR

VELDSPONSOREN
VELD 1

VELD 2

VELD 3

PROGRAMMA
37e KAREL STEGEMAN TOERNOOI 2023

     Zaterdag 27 mei

  Briefing coaches deelnemende teams in hotel “Avenarius”

  Ontvangst aanvoerder en begeleiders van deelnemende teams door  

   burgemeester Joost van Oostrum in hotel “Avenarius” 

  Openingsceremonie KST 2023 op sportpark ’t Rikkelder, met:

  - officiële opening van toernooi door burgemeester

  - presentatie deelnemende teams

  - demonstratiewedstrijden jeugd VV Ruurlo

 Aanvang groepswedstrijden dag 1

 Lunchbuffet voor teams in clublokaal van De Gouden Treffer.

 Einde eerste wedstrijddag

     Zondag 28 mei

 Aanvang groepswedstrijden dag 2

  Voetbal/funspektakel voor de jeugd. Met: Sjoeterz NERF Battle, 4x4 voetbal-boarding, voetbaldart,  

     voetbalgolf, voettennis, panna arena (overdekt)

 Lunchbuffet voor teams in clublokaal van De Gouden Treffer

  Einde tweede wedstrijddag

  Meeting met buffet voor begeleiders/officials van deelnemende teams,  

     bestuur en commissies in clublokaal.

     Maandag 29 mei

 Aanvang (finale)wedstrijden dag 3

  Voetbal/funspektakel voor de jeugd. Met: Sjoeterz NERF Battle, 4x4 voetbal-boarding, voetbaldart,  

     voetbalgolf, voettennis, panna arena (overdekt)

 BOBsport Campagne door RYD (Responsible Young Drivers)

 Lunchbuffet voor teams in clublokaal van De Gouden Treffer

 Competitiewedstrijd VV Ruurlo 1 : Saasveldia 1 (hoofdveld) 

 Finale KST 2023

 Slotceremonie KST 2023 met prijsuitreiking

 After party in en voor het clublokaal

    
 BIJ EEN BEZOEK AAN ONS TOERNOOI IS GEEN ENTREE VERSCHULDIGD!!!

09.00 uur

10.00 uur

11.45 uur

13.00 uur

12.15 - 14.45 uur

18.30 uur

10.00 uur

11.30 - 14.45 uur

18.00 uur

20.00 uur

 

9.45 uur

10.00 uur

10.00 uur

11.30 - 14.45 uur

14.00 uur

16.15 uur

17.30 - 18.00 uur

18.00 uur
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RUURLO

Leeuwerikstraat 2  
7261 GA Ruurlo
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Exact 166 clubs

Inclusief deze editie hebben exact 166 clubs uit 
34 landen aan het toernooi deelgenomen. Uiter-
aard is Nederland koploper als het gaat om het 
aantal clubs dat in Ruurlo te gast is geweest, 
te weten 37. Dertien Deense en dozijn Zweed-
se clubs zijn tot nu toe aan de aftrap versche-
nen, uit Duitsland en België hebben 11 en uit 
Engeland hebben 10 clubs aan het evenement 
deelgenomen. De organiserende vereniging, VV 
Ruurlo, heeft aan alle toernooien meegedaan.  

De top 5 van meeste deelnames ziet er als volgt uit:

Doorbraak na deelname KST

Op de spelerslijsten van deze 433 teams heb-
ben de namen van zo’n 7850 spelers gestaan. 
Een aantal van hen heeft vaker dan één keer 
aan het toernooi deelgenomen, maar een 
schatting dat 6000 jeugdige voetballers via het 
Karel Stegeman Toernooi kennis hebben kun-
nen maken met Ruurlo en De Achterhoek lijkt 
alleszins aannemelijk.

Van al deze spelers  zijn er 1463, zo’n 24%, 
uiteindelijk voor korte of langere tijd doorge-

broken in het betaalde voetbal. 

Meer dan 400 teams

Van eerdergenoemde 166 clubs hebben totaal 
433 teams het tegen elkaar opgenomen. Onder 
normale omstandigheden zouden dit er 432 zijn 
geweest, maar in 1990 is eenmalig met 14 teams 
gespeeld en in 2005 eenmalig met 11 teams. 
Voor de 2 extra teams in 1990 is besloten omdat 
Dynamo Kyiv aangaf te willen deelnemen ter-
wijl het deelnemersveld al compleet was. Deze 
kans moest gegrepen worden dus werd ook DSC 
Wanne Eickel alsnog uitgenodigd. In 2005 gaf 
Tescoma Zlin twee dagen voor het toernooi aan 
niet te kunnen deelnemen en de tijd bleek te 
kort om een vervangend team te strikken.

Karel Stegeman Toernooi in cijfers
Inmiddels is het KST 36 keer georganiseerd en wordt dit jaar de 37e editie afgetrapt. Een leuk moment om eens stil te zijn bij een aantal cijfers.

 VV Ruurlo 
 De Graafschap
 Helsingborgs IF
 NEC Nijmegen
 Halmstads BK

37x
22x
13x
12x
11x

1
2
3
4
5

Internationals uit 45 landen

Van deze latere profspelers hebben zeer velen in de verschillende nationale jeugdselecties ge-
speeld en zijn uiteindelijk 133 spelers tot het A-team van hun land doorgedrongen.

Hiervan droegen er maar liefst 27 spelers het geel en blauw van Zweden, met op de tweede plaats 
Slowakije met 12 internationals, gevolgd door Nederland (9), Servië (6), Oekraïne, Tsjechië (5), De-
nemarken, Turkije (4), Finland, Oostenrijk, Polen, Hongarije, Zambia, België (3),  Costa Rica, Enge-
land, Ierland, Kazachstan, Liberia, Aruba, Kaapverdië, Montenegro, Suriname, Wales (2), Azerbaijan, 
Burkina Faso, Gabon, Guinee, Haïti, Irak, Japan, Kosovo, Kroatië, Nieuw Zeeland, Noord Ierland, 
Rusland, Thailand, Zuid-Afrika, Cyprus, Barbados, Burundi, Angola en Zwitserland (1).

Meeste caps

De top 10 van A-internationals (meeste caps), die op het KST 
hebben gespeeld, ziet er als volgt uit:

1.  Aleksandar Kolarov, deelname KST met Cukaricki 
Stankom in 2003, Servië - 94 caps

2. Lukas Hradecky, TPS Turku (2008), Finland (83)
3.  Bart Goor, KFC Verbroedering Geel (1991), België (78)
4.  Stanislav Sestak, FC Tatran Presov (2000),  

Slowakije (66)
5.  Jasper Cillessen, N.E.C. Nijmegen (2007, 2008),  

Nederland (65)
6.  Jere Uronen, TPS Turku (2009), Finland (61)
7. Erik Edman, Helsingborgs IF (1996), Zweden (57)
8.   Ibrahima Conté, KAA Gent (2009), Guinee (55)
 Remo Freuler, FC Winterthur (2008), Zwitserland (55)
9.  Martin Laursen, Silkeborg IF (1995, 1996), Denemarken 

(53)
10.   Roman Pavlyucenko, FC Dinamo Stavropol (1998),  

Rusland (51)  
Ludwig Augustinsson, IF Brommapojkarna (2010),  
Zweden (51)

  94 caps   83 caps

  78 caps
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Het Deense AC Horsens uit Horsens, dat een 
middelgrote stad in de regio Midden-Jutland 
is. De gemeente Horsens telt aan begin van dit 
jaar 96.500 inwoners, waarvan er ruim 50.000 
in de stad Horsens wonen. De bevolking in Hor-
sens is in de afgelopen tien jaar met gemid-
deld ca. 1000 burgers per jaar gegroeid. Het is 
de verwachting dat in 2033 het inwonersaantal 
103.433 is. 

Horsens staat onder andere bekend om de festi-
vals, prachtige natuurpareltjes, spannende cul-
turele belevenissen en de Horsens Statsfæng-
sel, een voormalige gevangenis. Nu is het een 
misdaad- en gevangenismuseum, een confe-
rentie- en zakencentrum en een concertlocatie 
waar bands als Metallica hebben gespeeld. Na 
uitbreidingen in 2016 is het het grootste gevan-
genismuseum ter wereld. Het won de InAVati-
on-prijs 2015 als beste bezoekersattractie en in 
2016 de Museums + Heritage-prijs als het beste 
buitenlandse (niet-Britse) museum. 

Bedrijven in de gemeente Horsens zijn met 

name gespecialiseerd in voeding, transport en 
de bouw/woningbouw.

AC Horsens werd in 1994 opgericht na een fusie 
tussen Horsens Forenede Sportsklubber (opge-
richt in 1915) en FC Horsens. De club speelt haar 
thuiswedstrijden in de Nordstern Arena Horsens 
met een capaciteit van 10.495 toeschouwers, in-
clusief 7.500 zitplaatsen. Het is een gemeente-
lijk stadion en wordt naast het spelen van wed-
strijden door ACH ook gebruikt voor concerten 
en dergelijke.

AC Horsens neemt dit jaar, na eerdere deelna-
mes in 2018, 2019 en 2022, voor de vierde keer 
aan het Karel Stegeman Toernooi deel. Na res-
pectievelijk op de achtste en vierde plaats te 
zijn geëindigd, behaalde de Denen vorig jaar 
met een derde plek hun tot nu toe beste re-
sultaat.

In de jeugdopleiding, de AC Horsens Akademiet, 
worden de meest getalenteerde jongeren uit 
de hele regio samengebracht. Met behulp van 

een sterke ondersteuning door 25 partnerclubs 
biedt de club de spelers de beste kansen om 
hun potentieel te ontwikkelen en dromen te 
verwezenlijken.

Genoemde partnerclubs vormen een stabie-
le basis en zijn daardoor een zeer belangrijke 
pijler. AC Horsens streeft er naar om alle loka-
le clubs in de regio te ondersteunen en zo het 
jeugdvoetbal te regiobreed laten groeien en 
bloeien. 

AC Horsens ontwikkelt en versterkt de posi-
tie van de club continu. ACH is daardoor een 
aantrekkelijke club voor talentontwikkeling in 
Denemarken, waarbij niet alleen de voetballer 
maar ook de mens achter de voetballer de aan-
dacht krijgt. En dit alles op basis van de volgen-
de missie en visie.

Missie

De academie van AC Horsens moet het lokale culturele vlaggenschip zijn, dat de jeugd uit de stad 
 in alle leeftijdscategorieën samenbrengt middels sociale en fysieke ervaringen. “ Van Horsens voor Horsens”.

Visie
 
   De academie van AC Horsens:

*  Is een “STATE OF THE ART” talent-ontwikkelings 
omgeving.

*  Werkt op basis van duidelijke waarden: een-
heid, nederigheid en hard werken.

*  Inspireert en ontwikkelt lokale talentvolle 
spelers.

*  Investeert in de ontwikkeling van clubcoaches  
en managers.

*  Versterkt de positie met betrekking tot het licen-
tiesysteem van de DBU voor het jeugdvoetbal.

*  Ontwikkelt het netwerk van partners op club 
niveau.

*  Is een professionele organisatie met focus op  
financiële balans en open communicatie.

AC Horsens nader belicht
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Overal schitteren de jeugdige voetbalsterren 
van dit moment. Via de Nederlandse Eredivisie, 
de Duitse Bundesliga of Engelse Premier Lea-
gue kwamen ze afgelopen winter op het WK in 
Qatar terecht of vertonen ze met grote regel-
maat hun kunsten in de Champions League. 
In veel gevallen hebben deze grote Europese 
voetbaltalenten van deze tijd hun eerste schre-
den van hun carrière gezet op één van de grote 
internationale voetbaltoernooien die de Achter-
hoek rijk is. Met recht mag de Achterhoek zich 
kraamkamer noemen van deze uitzonderlijke 
talenten, die wekelijks miljoenen voetballief-
hebbers in vervoering brengen.

Of je het nu hebt over Nederlandse topspelers 
als Matthijs de Ligt (Bayern München), Nathan 
Aké (Manchester City), Cody Gakpo (FC Liver-
pool), Memphis Depay (Atletico Madrid), Mats 
Wieffer (Feyenoord), Steven Bergwijn (Ajax) of 
Xavi Simons (PSV). Al deze vaderlandse toppers 
speelden op Achterhoekse voetbalvelden tij-

dens een van de toernooien in Groenlo, Ruurlo, 
Zutphen, Terborg of Zieuwent. Maar ook interna-
tionaal vermaarde balgoochelaars togen naar 
de mooie Achterhoek om daar hun talent te 
showen.  

Destijds vielen de spelers Marcus Rashford 
(Manchester United), Phil Foden (Manches-
ter City), Leroy Sané (Bayern München) en 
Bukayo Saka (Arsenal) alleen op door hun 
fluwelen techniek, prachtige acties en ge-
weldig inzicht, tegenwoordig zijn ze toon-
aangevend op de Europese voetbalmarkt en 
weet iedere voetbalkenner feilloos hun naam 
te noemen en komen ze wellicht in het rij-
tje namen van sterren die inmiddels hun 
schoenen aan de wilgen hebben gehangen.  
Voetbalsterren zoals Wesley Sneijder, Rafael 
van der Vaart, Klaas Jan Huntelaar, Theo Jans-
sen, Thiago Motta, Gerard Pique, Peter Crouch of 
Maxwell verwenden het Achterhoekse publiek 
met hun oogstrelende acties en goals.

Ieder jaar opnieuw komen de talenten van 
heinde en ver naar de Achterhoek om te ge-
nieten van een geweldig goed georganiseerd 
jeugdtoernooi. De nationale en internationa-
le voetbalclubs verdringen zich om deel te 
kunnen nemen aan het 42e Terborg toernooi, 
het 37e Karel Stegemantoernooi in Ruurlo, 
het 33e Marveld Tournament in Groenlo, het 
7e SallandElectronics Tournament in Zutphen 
of het 19e Seesing Tournament in Zieuwent.  

Al die topclubs komen graag naar de Ach-
terhoek voor deze toernooien, die landelijk,  
maar zeker ook buiten onze landsgrenzen voor 
veel bekendheid zorgen. De perfecte organi-
satie van de toernooien op goed verzorgde  
accommodaties, gecombineerd met de Achter-
hoekse gastvrijheid is een garantie dat ieder jaar  
opnieuw nieuwe voetbaltalenten het levens-
licht zullen zien. En over een aantal jaar zien 
we ze terug op TV in de Champions League of 
op een EK of WK.

42e Terborg toernooi O18, Terborg 
(2-3-4 jun)

Palmeiras, Fluminense (Brazilië), Ghana O18, Odense BK (De-
nemarken), De Graafschap, FC Twente / Heracles, PSV, Vitesse 
(allen Nederland)

Achterhoek kraamkamer 
grote voetbaltalenten

37e Karel Stegeman Toernooi O18, Ruurlo 
(27-28-29 mei)

Kalmar FF, Halmstads BK (Zweden), AC Horsens, Silkeborg IF 
(Denemarken), Union Saint-Gilloise, KV Mechelen (België),  
RTS Widzew Lódz (Polen), Hapoel Be’er Sheva (Israël), De Graaf-
schap, NAC Breda, FC Groningen en VV Ruurlo (allen Neder-
land)

19e Seesing Tournament O12, Zieuwent 
(27-28 mei)

West Ham United (Engeland), RSC Anderlecht (België),  
1. FC Köln, Bayer Leverkusen (Duitsland), OSC Lille (Frankrijk), 
Feyenoord, PSV, AZ, De Graafschap en RKZVC (allen Nederland)

33e Marveld Tournament O15, Groenlo  
(2-3-4 juni)

FC Barcelona (Spanje), Manchester United (Engeland), Bayer 
04 Leverkusen (Duitsland), Schalke ‘04 (Duitsland), Palmeiras, 
Red Bull Bragantino (Brazilië), Anderlecht (België), Ajax, PSV, 
Feyenoord, FC Twente/Heracles en SV Grol (allen Nederland)

7e SallandElectronics Tournament O13, Zutphen 
(18-19-20 augustus)

Deelnemers (tot nu toe): Bayer ‘04 Leverkusen (Duitsland), 
Chelsea (Engeland), Club Brugge (België), AZ, Feyenoord, PSV, 
Vitesse (allen Nederland)

Met trots voor u gebrouwen. Geen 18, geen alcohol

BOEK NU OP GROLSCH.NL 

OF BEL: (053) 483 32 90Tijdens de Brouwerij Tour komt alles wat je over Grolsch wilt weten 

aan bod: de rijke geschiedenis, het brouwen van de karakteristieke 

pilssmaak, het bottelen van de unieke beugelfles en de typische reclames. 

En in de gezellige cafés kun je natuurlijk de Grolsch bieren proeven.

Voor actuele openingstijden en boekingen, kijk op 

www.grolsch.nl/brouwerijtour of bel naar (053) 483 32 90.

Minimum leeftijd 18 jaar. Personen van 12 tot 18 jaar zijn welkom onder begeleiding van een volwassene.

BELEEF GROLSCH 
TIJDENS DE UNIEKE BROUWERIJTOUR

06-10365923
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Achtergrond van Kevin en Nick

Kevin heeft het fluiten lang gecombineerd met 
vlaggen. Hij presteerde het om op zaterdag op 
niveau 1e klasse te fluiten en op de zondag in 
de 3e divisie te assisteren. Toen bleek dat hij in 
aanmerking kwam voor assistent-scheidsrech-
ter betaald voetbal, werd hij gedwongen om 
te kiezen en is hij volledig overgestapt op het 
assisteren. Momenteel maakt hij deel uit van 
de Masterclass (een traject binnen het betaald 
voetbal) en vlagt hij wekelijks in de Keuken-
Kampioen Divisie.
 
Het is zijn ambitie om het laatste stapje naar de 
Eredivisie te maken. In de komende tijd moet 
blijken of en wanneer hem deze kans wordt ge-
gund.

Daarnaast is Kevin voorzitter van de commissie 
die zich bekommert om de assistent-scheids-
rechters in district Oost. Hij is coach van een 
talentvolle assistent-scheidsrechter die nu in 
de top van het amateurvoetbal actief is en Ke-
vin woont vaak wedstrijden bij als waarnemer. 
Vervelen hoeft hij zich niet. 

Nick is jaren actief geweest als scheidsrechter. 
Bij de jeugd haalde hij het hoogste niveau. Ooit 
stonden Kevin en Nick samen op het veld bij 
de landelijke bekerfinale tussen de O17 elftallen 
van De Graafschap en PSV. Kevin was toen as-
sistent-scheidsrechter. 

Na de jeugd vervolgde Nick zijn carrière bij de 
senioren die via allerlei talententrajecten ein-

digde in groep D (4e divisie en 1e klasse senio-
ren). Nadat de ‘schik er een beetje af was’ laste 
hij een pauze in. Samenwonen, werken en een 
nieuwe balans zoeken tussen privé, werk en 
hobby had even prioriteit. 

Inmiddels zijn er keuzes gemaakt en heeft er 
een kleine carrièreswitch plaatsgevonden. Nick 
vlagt nu ‘echt voor de hobby’ in de 4e divisie en 
1e klasse senioren. Het prestatiegerichte is er 
wel af. Dat is een bewuste keus geweest. Daar-
naast geeft hij regelmatig scheidsrechtercur-
sussen als KNVB-docent. Hij vindt het belangrijk 
om ook jonge mensen enthousiast te krijgen 
voor het fluiten. Op deze manier kan hij daar 
een steentje aan bijdragen.

Kevin en Nick kennen elkaar sinds groep 3 van 
de basisschool. Een hechte vriendschap is ont-
staan en samen kunnen ze los van deze vriend-
schap ook de passie voor arbitrage met elkaar 
delen. 

Wisseling  
van de wacht

Nadat de coördinatie van de arbitrage voor 
het KST jarenlang bij “routinier” Jan Floors was 
belegd, wordt dit deze keer verzorgd door de 
“youngsters” Kevin Weever uit Vorden en Nick 
Wenneker uit Apeldoorn. Beiden zijn aangeslo-
ten bij de SZO, Scheidsrechtersvereniging Zut-
phen & Omstreken, en al geruime tijd bekend 
met ons toernooi. Als Jan Floors aankondigt te 
stoppen, bieden Kevin en Nick aan de organi-
satie van de arbitrage, waarmee ze ook al er-
varing hebben opgedaan bij andere toernooien, 
voor hun rekening te willen nemen.

Werkwijze Kevin en Nick

Internationale toernooiorganisaties streven 
meestal naar een zo hoog mogelijk niveau met 
aantrekkelijke clubs. Daarbij is het van belang 
dat de arbitrage gelijke tred houdt met dit ni-
veau. Indachtig hieraan zijn Kevin en Nick voor 
het KST aan de slag gegaan. Eén van de belang-
rijkste punten is in dit verband de door hen ge-
formuleerde eis. Kevin en Nick hebben gesteld 
dat het niveau waarop de (assistent)scheids-
rechter normaliter voor de KNVB fluit of vlagt 
moet overeenkomen met het niveau waarop de 
deelnemende teams spelen. Hierdoor wordt ge-
garandeerd dat de arbitrage het niveau van de 
deelnemers ‘gewend’ is. De arbiters van dienst 
acteren in de 3e, 4e divisie en 1e, 2e klasse se-
nioren of 2e divisie bij de jeugd. 

Ook gaat gewerkt worden met neutrale trio’s. 
Dat betekent dat teambegeleiders niet meer 
hoeven te assisteren, maar dat er sprake is 
van vaste trio’s die in het weekend samen op-
trekken. De assistent-scheidsrechters vlaggen 
normaliter ook voor de KNVB in de 4e divisie, 
1e klasse en divisieniveau bij de jeugd. Op deze 
manier blijft iedereen zo optimaal mogelijk in 
zijn rol en gaan Kevin en Nick ervan uit dat de 
kwaliteit kan worden gewaarborgd.
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BRONKHORST.JOBS
Werken in de techniek?

...voor al onze vacatures.

Untitled-1   1 19-02-2018   09:36:07

WWW.HESPRESSO.NL

WILT U KENNISMAKEN MET 
HESSELINK KOFFIE?

HESSELINK KOFFIE
SCHENKT GELUK

Hesselink Koffie
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Artikel Sponsorcommissie

Waarom ben je lid geworden van de sponsor-
commissie?

Ik speel al sinds mijn jeugd voor VV Ruurlo en 
ik draag de club een warm hart toe. Dit jaar 
zit ik bij Koen Hoijtink in het elftal en zijn en-
thousiaste verhalen over het organiseren van 
het Karel Stegeman Toernooi werkten erg aan-
stekelijk. En niet alleen bij mij. Ook teamge-
noten Sander Evers, Roy van der Zaag en Joeri 
Sprukkelhorst zitten sinds kort in de sponsor-
commissie. Daarnaast zijn Martin Kuiper van de 
35+1, Dennis Pardijs (keeper) en Bert Stegeman 
(teammanager) van Ruurlo 1 aangehaakt en 
hebben we met Dennis Verschuren in de com-
missie iemand met veel sponsor ervaring. 

En omdat mensen goed naar je luisteren, ben jij 
voorzitter geworden?

Haha, dat weet ik niet. Dat moet je aan de ande-
ren vragen. Dat ik voorzitter ben geworden, is in 
goed overleg gebeurd. Voor mijn werk moet ik 
ook regelmatig teams aansturen, dus dat past 
me wel. Maar iedereen heeft zijn eigen kwaliteit 
en voegt dus echt wat toe. Het belangrijkste is 
dat we een leuke tijd hebben met elkaar en de 
sponsoren.

Wat was jullie eerste wapenfeit als nieuwe 
sponsorcommissie?

Eind maart zijn we een hele avond met spon-
soren naar stadion De Vijverberg van De Graaf-
schap geweest voor een rondleiding en een 
kennismaking. Dat was erg nuttig en gezellig. 
Erwin Nyhoff zorgde voor mooie muzikale af-
sluiting. Het mooie was dat hij ook nog zelf in 
de jeugd van FC Zwolle had gespeeld en daar 
kort over vertelde. 

Waar liggen jullie prioriteiten op het gebied van 
sponsoring?

De sponsoravond bij De Graafschap is wat dat 
betreft een goed voorbeeld. We willen ervoor 
zorgen dat de sponsoren zich verbonden voelen 
met VV Ruurlo en waar krijgen voor hun spon-

soring. Dat willen we gaan doen door leuke en 
informatieve sponsoravonden te organiseren, 
maar ook door goed na te denken over hoe we 
de zichtbaarheid van sponsoren kunnen ver-
groten. Het belangrijkste is dat sponsoren zich 
gewaardeerd voelen door ons als vereniging, 
waardoor we langdurige samenwerkingen aan-
gaan.

Welke sponsorpakketten kunnen sponsoren 
verwachten?

Er komt een menukaart met verschillende pak-
ketten. Het is de bedoeling dat sponsoren zelf 
hun keuzes kunnen maken of ze nu veel of wei-
nig budget hebben. Het pakket dat ze afnemen 
moet passen bij hun portemonnee en wensen. 
Daarnaast zullen er een paar speciale pakket-
ten komen voor hoofdsponsoren.

Is er ruimte voor sponsoren om zelf met acties 
te komen?

Jazeker. Graag zelfs. Uiteraard wel in overleg 
zodat we het kunnen coördineren en eventueel 
faciliteren.

Hoe verwachten jullie de continuïteit van de 
commissie te waarborgen?

We zijn als leden van de sponsorcommissie erg 
betrokken bij onze sponsoren. Samen hopen we 
een goede sfeer neer te zetten. De kwaliteit van 
ons werk willen we waarborgen door de con-
tracten en de programma’s duidelijk en helder 
vast te leggen. 

Hoe kunnen leden van de VV Ruurlo jullie bij 
jullie werk ondersteunen?

Door input te geven. Als mensen een leuke 
sponsor weten, tip ons dan persoonlijk of mail 
naar sponsorcommissie@vvruurlo.nl . En na-
tuurlijk staan we open voor leuke sponsoracties 
of andere ideeen. Leden die zelf in de sponsor-
commissie willen, kunnen zich vanzelfsprekend 
aanmelden. 

Naast Ralph  
bestaat de  

sponsorcommissie 
uit de  

volgende
personen.

Nieuw bloed voor de sponsorcommissie van VV Ruurlo
Vrijwilligerswerk staat in ons land steeds meer onder druk en ook bij VV Ruurlo merken we dat. Zo had de sponsorcommissie jaren-
lang te maken met een structurele onderbezetting, waardoor er veel druk stond op diegenen die sponsoren moesten binnenhalen. 
Gelukkig hebben zich dit seizoen meerdere leden gemeld voor de commissie en dat is heel belangrijk. Immers, zonder sponsoren 

te weinig inkomsten voor VV Ruurlo. Het is een mooie zonnige dag als we de nieuwe voorzitter Ralph Geeraths spreken aan de rand 
van het hoofdveld. Dit seizoen speelt hij in het derde elftal, maar velen zullen Ralph kennen als de snelle verdediger van het eerste 

elftal, waar hij tien jaar voor speelde. 

Dennis Pardijs   
  Geboortedatum: 12-08-1988
  Positie in het veld: Doelverdediger
  Huidig team: Ruurlo 1
  Hoogste team ooit gespeeld: Ruurlo 1
  Werk: Hoofd distributie/expeditie bij  
  FertiPlus
  Expertise binnen sponsorcommissie: 
  Vormgeving en contact met sponsoren

Joeri Sprukkelhorst  
  Geboortedatum: 02-08-1988
  Positie in het veld: rechtsback
  Huidig team: Ruurlo 3
  Hoogste team ooit gespeeld: Ruurlo 1
  Werk: eigenaar Metsel-en klussenbedrijf 
  J.Sprukkelhorst 
  Expertise binnen sponsorcommissie:  
  Karel Stegeman Toernooi en contact  
  met sponsoren

Roy van der Zaag
  Geboortedatum: 05-06-1989
  Positie in het veld: Centrale verdediger
  Huidig team: Ruurlo 3
  Hoogste team ooit gespeeld: Ruurlo 2
  Werk: Digital marketeer bij Traffic Today 
  Expertise binnen sponsorcommissie:  
  Digitale zaken en contact met spon-
soren

Dennis Verschuren 
  Geboortedatum: 18-2-1975
  Huidig team: geen
  Werk: Estateplanner/erfrechtspecialist
  Expertise binnen de sponsorcommissie:  
  Allround en contact met sponsoren
 
Sander Evers
  Geboortedatum: 20-4-1986
  Positie in het veld: linksback
  Huidig team: Ruurlo 3
  Hoogste team ooit gespeeld: Ruurlo 1
  Werk: Informatiemanager bij de  
  Rechtspraak
  Expertise binnen sponsorcommissie:  
  Allround en contact met sponsoren
 
Bert Stegeman
  Geboortedatum: 13-08-1962
  Positie in het veld: niet
  Huidig team: teammanager Ruurlo 1
  Hoogste team ooit gespeeld: Ruurlo 1
  Expertise binnen sponsorcommissie:  
   Ondersteunend en algemene zaken en 
contact met sponsoren

Martin Kuiper
  Geboortedatum: 12-10-1974
  Positie in het veld: spits
  Huidig team: Ruurlo 35+1
   Hoogste team ooit gespeeld: Wilhelmina 
school 1 en Knickerbockers 1

   Werk: theatermaker, journalist en  
songwriter

  Expertise binnen sponsorcommissie: 
   pr en invulling sponsoravonden en  
contact met sponsoren

Voorzitter sponsorcom-
missie Ralph Geeraths 
(rechts) met OC-lid Koen 
Hoijtink (links) en de 
latere VV Ruurlo trainer 
Wouter Schouten (mid-
den), na handhaving 
Ruurlo 1 in de 3e klasse 
in 2010
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Wij zijn al langer trotse sponsor van het Karel 
Stegeman Toernooi, en nu zelfs hoofdsponsor 
van dit prachtige toernooi.

Wij vinden het heel mooi om onze naam hier-
aan te verbinden, want het Karel Stegeman 
Toernooi staat voor waar de Achterhoek om 
bekend staat: gezelligheid en saamhorigheid. 
Dit willen wij ook met onze winkel dagelijks 
uitdragen. Maar ook is het een toernooi en 
daarbij hoort competitie. Ook dit past mooi bij 
onze winkel. Wij houden ook van competitie. 
Zo zijn we dit jaar 2e geworden met de beste 
PLUS verkiezing van Nederland, hebben wij de 
beste Kruidenierswaren afdeling van Nederland 
en zijn we respectievelijk 2e met de kassa af-

deling en 3e met de vleeswarenkaas afdeling 
geworden.
Eén van de belangrijkste pijlers van de winkel is 
lokaal. Dit betekend dat we graag de vereniging 
en bedrijven in het dorp willen ondersteunen of 
mee samenwerken. En dat is ook terug te zien 
in de winkel met heel veel lekkere producten 
uit de achterhoek. Wij hebben heel veel lokaal 
assortiment waar we trots op zijn. Zo hebben 
we appels en peren van Horstink, aardbeien 
uit Mariënvelde, asperges van Asselman, kaas 
en zuivel van Daalwiek, eieren van Wegdam en 
een zeer uitgebreid assortiment ijs van Dom-
merholt.

Naast dat we lokaal belangrijk vinden zit duur-
zaamheid ook in ons DNA. Dit sluit ook mooi 
aan bij de lokale producten, want deze worden 
niet eerst vervoerd naar een distributiecentrum, 
maar worden rechtstreeks aan ons geleverd en 
dat scheel heel wat kilometers. Zo hebben we 
ook varkensvlees van de Wroetende Varkens uit 
Halle en hierbij komen lokaal en duurzaamheid 
heel mooi samen. Het voedsel wat bij ons niet 

meer verkocht mag worden gaat naar deze var-
kens en dit vlees verkopen wij weer, zo zetten 
wij de eerste stappen naar volledige circulari-
teit. 

Bij de Achterhoek hoort uiteraard ook een lek-
ker biertje drinken en dit doen we samen. Daar-
om hebben wij sinds kort ook een echt Reurls 
biertje gebrouwen. En ook dit doen we met el-
kaar en lokaal. Het bier is gebrouwen bij Brou-
wersnos in Groenlo, de hop komt uit Zieuwent, 
de mout uit Winterswijk en het hazelnootje van 
de houtwal uit Ruurlo. Het bier is samen met 
de horeca tot stand gekomen en is daar dan 
ook verkrijgbaar. Maar naast dat het lokaal is, 
smaakt hij ook heel goed en is het nu ook al 
te koop in diverse plekken buiten Reurle en ui-
teraard ook in de kantine van deze prachtige 
voetbalclub.

Wij wensen iedereen een heel fijn toernooi toe,

Team PLUS Stam

Beste lezers,

PLUS Stam HOOFDSPONSOR KST

Stam
De                   supermarkt van de Achterhoek!gezelligste
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SPONSOREN  BEDANKT!

Vormgeving-opmaak
   DeSignR Graphix (Roy Manuhutu)

Eindredactie
   Hans Schurink

Fotografie
   Marco Brunekreeft

Druk
   Drukwerkdeal

@KST_Ruurlo

@karelstegemantoernooi

karelstegemantoernooi.nl

 VV Ruurlo
 Sportpark ‘t Rikkelder
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